
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 9. januar 2023

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål A
Mener ministeren, at det er rimeligt, at Danmark tillader import af affald til nyttiggørelse i 
situationer, hvor nyttiggørelsen i praksis viser sig at være på omkring 3,5 pct.? Der henvi
ses til artiklerne ”Dansk farvand er skraldespand for den norske olieindustri. Nu spørger 
de lokale, hvor fiskene blev af”, Zetland.dk, den 22. oktober 2022, og ”Olieaffaldet fosser 
ud i dansk farvand. Og kommunen misforstod den lov, som kunne have stoppet det”, 
Zetland.dk, den 24. oktober 2022.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Torsten Gejl (ALT) og Zenia Stampe (RV).

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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